
Referat styremøte Fredrikstad og Omegn Brukshundklubb  

Tirsdag 14.04.2020 

Styremøtet ble gjennomført via videochat på Messenger. 

Tilstede: Svanhild Urholm, Gabriele Oehninger-Storvoll, Grete Brevig, Tonje Skistad, Torunn 

Holtbakk, Janne Braarud Jensen, Inger Repstad Thorsen 

Forfall: Svein Kristoffersen, Sandra Nilsen Jentoft 

Referat av: Tonje Skistad 

 

Sak 1 Trening på klubben iht koronasituasjonen 

Styret ønsker å åpne klubben for trening igjen under forutsetninger at retningslinjene fra 

helsemyndighetene følges.  

Det skal maks være 5 personer i en gruppe. Hallen kan deles i to med heldekkende skillevegg 

og separate innganger i hver ende. 

Klubben kjøper inn spritdispensere til begge dørene til hallen, samt til klubbhuset. 

Engangshansker må medlemmene ta med selv. 

Ved bruk av felles utstyr skal det benyttes hansker.  

Gruppene håndterer gjennomføring av fellestreninger og fordeling av treningsansvar slik det 

passer best for hver gren. Ved egentrening har hvert enkelt medlem ansvar for å følge 

retningslinjene som er satt. 

Svanhild kjøper inn spitdispensere. Tonje publiserer informasjon på Facebook. 

 

Eventuelt  

Svanhild sender søknad til NKK om refusjon av tapte stevneinntekter i mars og april. 


